

Festival Walk Tourist Privileges 又一城旅客尊享礼遇

Accessories & Footwear/Fashion 潮流配饰及鞋履/时尚服饰

Brand品牌	Shop No.商号	Offer Content	优惠详情
Alexandre Zouari	LG1-04	• Complimentary gift* with purchase of HK\$1,800 or above on regular-priced items. • Enjoy "Buy 2 get 1" free offer^ on selected signature hair accessories. • Complimentary hair-styling service with any purchase of hair accessories. * While stock lasts ^ Terms and conditions apply. ^ Terms and conditions apply.	• 惠顾正价货品满港币1,800元或以上, 可获赠精美礼品乙件*。 • 惠顾精选发饰系列可享「买二送一」优惠^。 • 惠顾任何发饰可免费享用发型塑造服务。 * 送完即止。 ^ 受条款及细则限制。
ANTEPRIMA	LG2-15	10% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠。
ARTE Madrid	LG2-22	10% discount* on regular-priced jewellery items. *Except new series of products.	惠顾正价珠宝产品可享九折优惠*。 *新系列产品除外。
Ashworth	L1-06	10% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠。
ATSURO TAYAMA	LG1-01B	10% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠。
ba&sh	LG1-38	10% discount with single purchase of HK\$2,800 or above on regular-priced items.	惠顾正价货品满港币2,800元或以上, 可享九折优惠。
BOSS	LG2-10	Complimentary local delivery service with single net purchase of HK\$4,000 or above.	单次购物净值满港币4,000元或以上, 可享免费本地送货服务。
Brooks Brothers	LG2-61	HK\$300 discount* with net purchase of HK\$3,000 or above on any items in a single transaction. *Except fixed-price items.	单次惠顾任何货品满净价港币3,000元或以上, 可享港币300元折扣优惠*。 *(公价货品除外)。
Cath Kidston	L2-KIOSK J	10% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠。
Chow Sang Sang 周生生	LG2-49	5% discount* on regular-priced gem-set jewellery and K-gold items. * Offer is not applicable to gold jewellery, platinum gold jewellery, watches, corporate gifts and designated items. Offer cannot be used for trade-in items, conjunction with any other promotional offers or discounts and cannot be exchanged for cash or other products.	惠顾正价镶嵌珠宝及18K金饰品, 可享九五折优惠*。 * 优惠不适用于足金货品、铂金货品、手表、企业礼品及指定货品。 优惠不适用于易货、不可与其他推广优惠或折扣同时使用及不可兑换现金或其他货品。
Chow Tai Fook 周大福	LG2-55	Complimentary gift* upon purchase of HK\$1,000 or above^ on a single fixed-price Gem-set Jewellery. * While stock lasts. ^ Except purchase of Corporate gifts orders and other customer orders.	惠顾一口价珠宝镶嵌类首饰单件满港币1,000元或以上^, 可获赠精美礼品乙件*。 * 数量有限, 送完即止。 ^ 此优惠不适用于企业礼品客订及其他客户预订货品。
City Chain 时间廊	L1-KIOSK P	• Extra 5% discount* on watches discounted at a rate of 12% or less. • Extra HK\$ 100 discount with net purchase of HK\$1,000 or above on Solvil et Titus and CYMA watches. • Extra HK\$50 discount with net purchase of HK\$1,000 or above on Casio and Seiko. *Applicable to selected watches with a price of HK\$1,000-HK\$15,999. Except smart watches, redemption watches, selected discounted watches, limited edition watches and other selected watches.	• 惠顾八八折或以上之减价手表可享额外九五折优惠*。 • 惠顾港币1,000元或以上之Solvil et Titus及CYMA手表可享额外额外港币100元折扣优惠。 • 惠顾港币1,000元或以上之Casio及Seiko手表可享额外额外港币50元折扣优惠。 * 优惠只适用于价格港币1,000至15,999元之指定手表。智能手表、换购手表、指定特价手表、限量手表及其他指定手表除外。
Club Monaco	LG1-07	10% discount* with single purchase of HK\$3,800 or above on regular-priced items. *Except fixed-price items.	单次惠顾正价货品满港币3,800元或以上, 可享九折优惠*。 * 定价货品除外。
COCKTAIL	LG1-02	10% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠。
Cole Haan	LG1-22	• 10% discount* on regular-priced items. • Extra 5% discount on discounted items *Except selected items.	• 惠顾正价货品可享九折优惠*。 • 惠顾减价货品可享额外九五折优惠。 * 特选货品除外。
CROCS	L2-36	10% discount on regular-priced footwear.	惠顾正价鞋履可享九折优惠。
Cupid	L2-17	10% discount on regular-priced selected items.	惠顾正价指定货品可享九折优惠。
ECCO	L2-08	5% discount* on regular-priced footwear and bags. * Except fixed-priced, discounted, accessories, belts and shoes care items.	惠顾正价鞋履及手袋可享九五折优惠*。 * 公价、特价、饰物及鞋履护理用品除外。
GEOX	UG-48	HK\$50 discount upon share shoeie on XiaoHongShu.	于小红书出示跟鞋子自拍照可享港币50元折扣优惠。
Giordano	L1-05	10% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠。
giordano ladies	L1-11	10% discount on selected regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠。
Global Timepieces	LG2-50	20% discount* on selected regular-priced items. *Except fixed-price items.	惠顾指定正价货品可享八折优惠*。 * 公价货品除外。
Her own words	L1-39	10% discount on regular-priced items. *Except fixed-price and discounted items.	惠顾正价货品可享九折优惠*。 * 公价及特价货品除外。
i.t. blue block	LG2-30	• 12% discount with purchase of HK\$2,000 or above on selected regular-priced items. • Extra 5% discount with purchase of HK\$2,000 or above on selected discounted items.	• 惠顾正价货品满港币2,000元或以上, 可享八八折优惠。 • 惠顾指定减价货品满港币2,000元或以上, 可享额外九五折优惠。
INTIQUE	UG-45	10% discount on regular-priced items. *Except fixed-price items.	惠顾正价货品可享九折优惠*。 * 公价货品除外。
J. Lindeberg	LG2-20	10% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠。
Joy & Peace	UG-05	10% discount* on regular-priced items. *Except crossover collection, fixed-price, selected items and leather shoes care items.	惠顾正价货品可享九折优惠*。 * 除联乘系列、固定价格、精选货品及皮鞋护理用品除外。
kate spade new york	LG1-17	10% discount* on regular-priced items. *Valid for handbag, small leather goods and apparels. Except fashion.	惠顾正价货品可享九折优惠*。 * 适用于手提包、小皮革制品和配饰, 时装除外。
Luk Fook Jewellery 六福珠宝	LG2-45	8% discount with purchase of any Diamond, Natural Fei Cui (Jadeite), Gemstones, Pearl or Karat Gold items. *Except fixed-price, special-priced, giga-priced, privileged-priced, authorized, collector series, Gold/ Platinum items and time pieces.	惠顾钻石、天然翡翠、宝石、珍珠或K金首饰可享九二折优惠*。 * 定价、特价、激赏价、尊享价、授权、精品廊、黄铂金及钟表货品除外。
MARIMEKKO	LG1-13	10% discount with purchase of HK\$500 or above on regular-priced items.	惠顾正价货品满港币500元或以上, 可享九折优惠。
Marella	LG2-06	HK\$100 discount with purchase of HK\$1,000 or above on regular-priced items.	惠顾正价货品满港币1,000元或以上可享港币100元折扣优惠。
MAX&Co.	LG2-06	HK\$100 discount with purchase of HK\$1,000 or above on regular-priced items.	惠顾正价货品满港币1,000元或以上可享港币100元折扣优惠。
O.N.S kapok	LG1-64	5% discount* on regular-priced items. * Except fixed-price items.	惠顾正价货品可享九五折优惠*。 * 公价货品除外。
Optical 88 眼镜88	L1-22	• HK\$100 discount* on Blue Block Lens and frame package (Promotion Code: BRLP100). • 15% discount* on other lens and frame package^ (Promotion Code: FNL85). *Offers are applicable to selected lenses and frames models with full payment. ^Except OPTICAL 88's lenses and frames package and discounted items.	• 惠顾抗蓝光平光镜片连镜架组合可享港币100元折扣优惠*。(推广码:BRLP100). • 惠顾其他镜片连镜架组合可享八五折优惠^。(推广码:FNL85). * 优惠只适用于指定镜架及镜片组合, 并需全数付款。 ^ 眼镜88镜架连镜片套餐及特价货品除外。
PINKO	LG1-18	10% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九折优惠。
Private Shop	UG-41	10% discount* on regular-priced items. *Except accessories.	惠顾正价货品可享九折优惠*。 * 配件除外。
PS Paul Smith	LG1-55	10% discount with purchase of HK\$3,800 or above on regular-priced items.	惠顾正价货品满港币3,800元或以上, 可享九折优惠。
Repetto	LG2-19	HK\$300 discount and enrolling for new membership with purchase of HK\$3,000 or above on City Shoe, Athleisure and leather bag items.	惠顾鞋履、运动休闲服饰及皮革手袋满港币3,000元或以上, 可享港币300元折扣及可成为新会员。
Rockport	L2-50	10% discount on regular-priced items. * Except fixed-price and shoe care items.	惠顾正价货品可享九折优惠*。 * 固定价格及皮鞋护理用品除外。
Sanrio Gift Gate	L2-32	5% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九五折优惠。
Swarovski	LG2-17	10% discount with purchase 2-piece regular-priced items.	惠顾两件正价货品可享九折优惠。
TESTONI	LG2-KIOSK H1	• 10% discount* on regular-priced items. • Extra 5% discount on discounted items *Except socks, shoes cream, exotic leather, promotional and fixed-price items.	• 惠顾指定正价货品可享九折优惠*。 • 惠顾指定特价货品可享额外九五折优惠。 * 袜子、鞋膏护理用品、特别皮革、推广及公价货品除外。
Weekend Max Mara	LG2-03	HK\$100 discount with purchase of HK\$1,000 or above on regular-priced items.	惠顾正价货品满港币1,000元或以上可享港币100元折扣优惠。

Health & Beauty 美妆/个人护理

ACCA KAPPA	UG-KIOSK E1	5% discount on regular-priced items.	惠顾正价货品可享九五折优惠。
AVEDA	UG-16	Complimentary Scalp Camera Consultation* and receive a hair care experience kit^ after consultation. *Advance booking is required. Please call 2113 2716 for appointment. ^One set per customer, while stock lasts.	免费享用头皮影像分析服务*, 完成后获赠专业护发产品一份^。 * 敬请致电2113 2716预约。 ^每位顾客限送一份, 送完即止。
BEYORG™ Beyond Organic有机无限	UG-17	Complimentary organic skincare sample with purchase any regular-priced items.	惠顾正价产品可获赠有机护肤试用装一件。
Clarins	UG-13	Complimentary beauty consultation and receive 4-piece sample kit* after consultation. *One set per customer, while stock lasts.	免费美肌分析服务一次, 完成分析后可获赠美肌产品体验装* 四件。 *每人限换礼品一份。数量有限, 送完即止。
Clé de Peau Beauté	G-38	Complimentary sample* with any purchase of regular-priced items^. * One set per customer, while stock lasts. ^ Except cotton and tools.	惠顾任何正价产品^可获赠试用装一份*。 * 每位顾客限送一套, 送完即止。 ^ 化妆棉及工具除外。
Clinique	G-36A	Complimentary 3-piece travel deluxe sample with any purchase of regular-priced items.	惠顾任何正价产品可获赠旅行试用装三件。
fresh	UG-42	Complimentary skincare consultation services and receive a skincare sample kit* after consultation. *One per customer, while stock lasts.	免费美肌分析服务一次, 完成分析后可获赠美肌产品体验装* 一份。 *每人限换礼品一份。数量有限, 送完即止。

ghd	UG-KIOSK E2	HK\$300 discount with purchase of HK\$2,500 or above on regular-priced items.	惠顾正价货品满港币2,500元或以上可享港币300元折扣优惠。
Glycel Skinspa	L2-01	<ul style="list-style-type: none"> 5% discount on regular-priced items*. Enjoy a special price of HK\$388^ on Timeless Twin-Power 3D Skin Remodeling Treatment Combo 90mins (original price HK\$2,860) or TheraNova Acupressure Point Body Massage 80mins (original price HK\$2,030). Including drinks. Each customer can enjoy the offer once. Applicable to GLYCEL new female customers who aged 18 or above. Treatment must be completed within 1 month upon purchase date. Offer cannot be used in conjunction with other discounts or cash coupon nor be exchanged for cash or other merchandise. Advance booking is required. Please call 2265 8018 for appointment. 	<p>惠顾正价货品可享九五折优惠*。</p> <p>以优惠价港币388元^ 体验凝时空双极激活3D塑颜疗程组合90分钟(价值港币2,860元) 或 养身穴位舒压疗程80分钟(价值港币2,030元)。</p> <p>*优惠包括饮品。</p> <p>每位顾客可享此服务一次。适用于18岁或以上GLYCEL新女性客户。疗程必须于购买之日起1个月内完成。优惠不可与其他折扣或现金券同时使用。亦不可兑换现金或其他商品。需提请致电2265 8018预约。</p>
Guerlain	G-39	Complimentary an Abeille Royale Beauty Kit*. * One set per customer, while stock lasts.	<p>免费获赠殿堂蜂皇美肌体验套装一份*。</p> <p>* 每位顾客限送一份。送完即止。</p>
i PRIVATE i SALON	L2-55	<ul style="list-style-type: none"> HK\$50 discount* for first trial of kid's haircut service (original price HK\$350). (P.Code: PIGY202-14) 10% discount^ on selected regular-priced products. (P.Code: PGY206-14) 20% discount for the first trial on haircut service^^. (P.Code: PGY202-05) Advance booking is required. Valid from Monday to Friday, except public holidays, holiday eves and 15 - 31 December 2023 & 20 January - 10 February 2024. Applicable to new customers by designated stylists and technicians on selected service only. Only applicable to designated regular-priced products, except fixed-price products (Balmain Hair, Cefine, Dr. Hauschka, Fillerina, Geheimnis, GOLDEN H, Gulsha, Kerastase, PAPERSELF, Remescar and Steamcream) and all hair tools (e.g. GHD, Selfie, Tescom, etc). Advance booking is required. Valid from Sunday to Thursday, except public holidays, holiday eves and 10 - 31 December 2023 & 20 January - 10 February 2024. Applicable to new customers by designated stylists and technicians on selected service only. 	<ul style="list-style-type: none"> 首次惠顾小朋友剪发服务可享港币50元折扣优惠* (原价港币350元)。(推广码: PIGY202-14) 惠顾指定正价产品可享九折优惠^。(推广码: PGY206-14) 首次惠顾剪发服务^可享八折优惠。(推广码: PGY202-05) 敬请致电预约。只适用于星期一至五、公众假期及假期前夕、2023年12月15 - 31日及2024年1月20至2月10日除外。优惠只适用于首次惠顾之新客户、指定发型师、发型技术顾问及指定服务。 只适用于指定正价产品。公价产品(Balmain Hair、Cefine、Dr. Hauschka、Fillerina、Geheimnis、GOLDEN H、Gulsha、Kerastase、PAPERSELF、Remescar及Steamcream)及所有美发工具(如GHD、Selfie、Tescom等)除外。 敬请致电预约。只适用于星期日至四、公众假期及假期前夕、2023年12月10-31日及2024年1月20至2月10日除外。优惠只适用于首次惠顾之新客户、指定发型师、发型技术顾问及指定服务。
Joyce Beauty	G-42	Complimentary a set of travel kit with purchase of HK\$1,000 or above on regular-priced items.	惠顾任何正价货品满港币1,000元以上。可获赠旅行试用装一份。
Jurlique	UG-12	Complimentary skincare consultation and receive 3-piece sample after the consultation*. * One per customer, while stock lasts.	<p>免费体验专业肌肤评测及完成服务后可获赠试用装三件*。</p> <p>* 每位顾客限送一套。送完即止。</p>
Kieh'l's	UG-36	Complimentary skincare consultation and receive 3-piece sample* after consultation. *One per customer, while stock lasts.	<p>免费美肌分析服务一次。完成分析后可获赠美肌产品体验装* 三件。</p> <p>*每人限换礼品一份。数量有限。送完即止。</p>
La Colline	G-35	Complimentary sample* with any purchase of regular-priced items. * One per customer, while stock lasts.	<p>惠顾任何正价产品可获赠试用装一份*。</p> <p>* 每位顾客限送一份。数量有限。送完即止。</p>
La Prairie 莱珀妮	G-02	Complimentary a set of signature skincare discovery kit* with purchase of HK\$4,800 or above. *One set per customer, while stock lasts.	<p>惠顾货品满港币4,800元以上。可获赠皇牌护肤体验套装*一份。</p> <p>*每位顾客限送一份。送完即止。</p>
LANCOME	G-18	Complimentary Youth Finder Service and receive a gift^ after service*. *Advance booking is required. Please call 2265 8665 for appointment. ^One per customer, while stocks lasts.	<p>免费体验肌肤年轻指数分析服务*。完成后获赠礼品一份^。</p> <p>* 敬请致电2265 8665预约。</p> <p>每位顾客限送一份。送完即止。</p>
M.A.C	UG-29	Complimentary 30-min #BEAUTYBASICS Make Up Service* (worth HK\$400) with M.A.C. makeup artist unique tips and techniques based on your skin tone, facial structure and style. * Once per customer and advance booking is required. Please call 3104 1681 for appointment.	<p>尊享30分钟#BEAUTYBASICS快速打造精致日常彩妆服务(价值港币400元), 届时将会根据肤色轮廓。为你衬出最佳彩妆搭配。</p> <p>*每位顾客可享此服务一次。敬请致电3104 1681预约。</p>
mtm labo	G-32	5% discount on regular-priced [custom-blended skincare] products.	惠顾正价[量肤定制]护肤产品可享九五折优惠。
Nail Nail	L2-55	20% discount* on first trial of Soak Off Gel Nail Service. * Advance booking is required. Only applicable to new customers for once only. Valid from Sunday to Thursday, except public holidays, holiday eves, 15-31 December 2023 and 16 January - 10 February 2024. (P.Code: NHY1901-16)	<p>首次惠顾可卸式啫喱修甲服务可享八折优惠*。</p> <p>* 敬请致电预约。优惠只限全新客户及只可享服务一次。</p> <p>只适用于星期日至四。公众假期、假期前夕及2023年12月15-31日及2024年1月16日至2月10日除外。(推广码: NHY1901-16)</p>
NARS	G-33	<ul style="list-style-type: none"> Complimentary 15-min point-make up service*. Complimentary 2-piece Star Product trial kit^ upon net purchase of HK\$500 or above. Advance booking is required. Please call 2528 0308 for appointment One set per customer, while stock lasts. 	<ul style="list-style-type: none"> 免费尊享15分钟重点彩妆体验服务*一次。 惠顾任何货品满港币500元以上。可获赠皇牌试用套装^二件。 敬请致电2265 0308预约。 每位顾客限送一份。送完即止。
Oasis Medical	L2-01	Enjoy a special price of HK\$290 on signature treatment*. (Whitening & Collagen boosting combo / HIFU face-lift combo, original price up to HK\$5,088) *Each customer can enjoy the offer once. Applicable to OASIS medical new customers who aged 18 or above. Treatment must be completed within 1 month upon purchase date. Offer cannot be used in conjunction with ether discounts or cash coupon nor be exchanged for cash or other merchandise. Advance booking is required. Please call 2632 5288 for appointment.	<p>优惠价港币290元尊享OASIS medical皇牌医美疗程组合。</p> <p>(激光淡斑疗程组合 / HIFU轮廓提升疗程组合。价值港币 5,088元)</p> <p>*每人限享优惠乙次。优惠只适用于OASIS medical及年满18岁或以上之新顾客首次体验。优惠需于购买日起计1个月内完成享用。优惠不可与其他推广或折扣优惠同时使用。亦不可兑换现金。敬请致电2632 5288预约。</p>
Panier des Sens en Provence	UG-Kiosk E3	5% discount with purchase of two or above regular-priced items.	惠顾正价货品两件或以上可享九五折优惠。
Shiseido	G-43	Enjoy SHISEIDO Skin Visualizer Service*. Register as new member upon any purchase^ to get a sample of ULTIMUNE Power Infusing Concentrate 10ml. * Advance booking is required. Please call 2265 7006 for appointment. ^ Makeup and skincare tools are excluded.	<p>尊享SHISEIDO Skin Visualizer 个人化肌肤分析服务*。购物^并登记成为新会员。可免费获赠 ULTIMUNE 皇牌免疫力精华10ml试用装。</p> <p>* 敬请致电2265 7006预约。</p> <p>化妆及护肤工具除外。</p>
Sulwhasoo	G-36B	HK\$100 discount* with purchase of any value set. * Each customer can enjoy the offer once.	<p>惠顾任何优惠套装。可享港币100元折扣优惠*。</p> <p>* 每位顾客可享优惠一次。</p>

Home & Leisure 家居休闲

Bookazine	UG-46	10% discount* with any purchase. * Except fixed-price items.	<p>惠顾任何货品可享九折优惠*。</p> <p>* 公价货品除外。</p>
Broadway 百老汇	MTR-02	HK\$100 discount with purchase of HK\$2,000 or above on regular-priced items.	惠顾正价货品满港币2,000元或以上可享港币100元折扣优惠。
Inside Edge	UG-21	10% discount on regular-priced items	惠顾正价货品可享九折优惠。
Jumpin GYM U.S.A. 美国冒险乐园	L2-11	<ul style="list-style-type: none"> Join Jumpin GYM U.S.A membership for only HK\$15* (Original Price HK\$30). Offer is available to new membership or renewal. Each My FESTIVAL member can enjoy this offer once only. Offer is valid for cash payment only. Applicants must follow the general admission process, membership regulation and fill the application form. Proof of identify must be presented for verifying applicant's name and personal information. This membership offer does not include any membership gifts. Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers or member offers. Purchase 30 tokens (worth HK\$60) to get extra 10 tokens* (worth HK\$20) and a monthly Jumpin GYM magazine^ for free. Each person can redeem this offer once only. Mobile screenshot is not acceptable. The original price of each token is HK\$2. Offer is valid for cash payment only. Offer cannot be exchanged for other products or cash and is non-refundable. Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers or member offers. The Jumpin GYM monthly magazine is available while stock lasts. 	<ul style="list-style-type: none"> 只需港币15元*即可成为美国冒险乐园会员(原价为港币30元)。 优惠适用于全新入会或续会。每位My FESTIVAL会员只可享此优惠乙次。优惠只适用于现金缴付。申请人须遵循一般入会程序、会员守则及填写申请表格。入会或续会时亦须出示身份证明文件以核对申请人的姓名及相关个人资料。此入会优惠不附送任何入会礼品。优惠不可与其他优惠及会员优惠同时使用。 现凡购买30个代币(价值港币60元)即可获赠额外10个代币*(价值港币20元)及免费赠送冒险乐园月刊乙本^。 每人限享优惠乙次。手机屏幕截图无效。每个代币以正价港币2元计算。优惠只适用于现金缴付。优惠不可兑换其他货品或现金。亦不设退款。优惠不可与其他优惠及会员优惠同时使用。 赠送月刊数量有限。送完即止。
LOG-ON	UG-01	3% discount* on any regular-priced items of Ishizawa LAB. *Offer cannot used in conjunction with super e-gold year-round discount, member reward eCoupons, other promotional offers or coupons. Not applicable for super e loyalty points or accumulated spending.	<p>惠顾任何石泽研究所产品可享九七折优惠*。</p> <p>*优惠不可与super e-gold全年折扣优惠、会员电子优惠券、其他推广优惠或现金券同时使用。不适用于super e积分或计算作累积消费之用。</p>
moodytiger	L1-35	10% discount with purchase of HK\$2,000 or above regular-priced items.	惠顾正价货品满港币2,000元或以上。可享九折优惠。
OTO	L2-07	5% discount* with any purchase. * Except display items, accessories, pay for maintenance and spare part costs shipping/delivery costs and other service charges.	<p>惠顾正价货品可享九五折优惠*。</p> <p>*展示品、配件、维修保养和备件费用、运费/送货费用和其他服务费用除外。</p>

Private i Pets	G-29	First time offer: •20% discount with purchase of HK\$500 or above on pet products (based on the discounted amount). •30% discount on any Pet Grooming Services and receive a complimentary of Public Pet Swimming Pool Section after services (30mins per session, exclude Pet Care Assistant and owner need to attend). •30% discount on Pet Swimming Pool Section (30mins per session, exclude Pet Care Assistant and owner need to attend).	首次惠顾优惠： •惠顾宠物产品港币500元以上(以折实金额计算)·可享八折优惠。 •惠顾任何宠物美容服务一节可享七折优惠及完成服务后获赠免费宠物游泳一节(30分钟公众节数及不包括助理宠物护理员,需主人陪同)。 •惠顾任何宠物游泳一节可享七折优惠(30分钟公众节数及不包括助理宠物护理员,需主人陪同)。
Serta 舒达	L2-48	•25% discount on Serta New Zealand Series mattress. •Complimentary gift upgrade* to Natural Latex Pillow, value up to HK\$2,576. *SIZE ON SINGLE below 107cm GET 1 AND DOUBLE 122cm or above GET 2.	•购买舒达新西兰系列床垫可享七五折优惠。 •免费赠送礼品升级*至天然乳胶枕头·价值高达港币2,576元。 单人尺码107cm以下送1件·双人尺码122cm以上送2件。
Rainbow Creative Arts	L2-15	10% discount on enrolling regular class.	报读正价课堂可享九折优惠。

Wine & Dine 美酒佳肴

Amaroni's	LG1-32	Complimentary a glass of prosecco / house wine / beer for dine-in consumption at HK\$300 or above per person.	每位客人惠顾堂食满港币300元以上可免费获赠酒精饮品一杯。
An Nam 安南	L1-20	•Complimentary dessert* with any lunch dine-in consumption. •Complimentary non-alcoholic cooler* with any dinner dine-in consumption of HK\$250 or above. *Except public holidays & festive days. One per table, while stock lasts.	•惠顾午市堂食可免费获赠甜品一客*。 •惠顾晚市堂食满港币250元以上可免费获赠无酒精饮品一杯*。 *公众假期及特别日子除外·每桌只可享优惠一次·送完即止。
ANA Gura 穴藏	UG-35	5% discount* on dine-in consumption. * Valid from Monday to Friday, except public holidays. Except alcoholic drinks.	惠顾堂食可享九五折优惠*。 *只适用于星期一至五·公众假期除外·酒精饮品除外。
Bee Cheng Hiang 美珍香	MTR-07	• 5% discount upon spending of HK\$300 on regular-price meats products. • 15% discount upon spending of HK\$600 on regular-price meats products.	• 购买正价肉类产品满港币300元·可享九五折优惠。 • 购买正价肉类产品满港币600元·可享八五折优惠。
Bloom by Wang Jia Sha 王家沙·花样年华	G-23	10% discount on a la carte menu. *Except public holidays, public holiday eves, Valentine's Day, Mother's Day and Father's Day.	惠顾主餐牌可享九折优惠*。 *公众假期、假期前夕、情人节、母亲节及父亲节除外。
Dan Ryan's Chicago Grill	LG2-28	Complimentary 2-piece of Zucchini Muffins with any consumption.	惠顾堂食可免费获赠西葫芦松饼二件。
GODIVA	LG1-62	• 10% discount* on regular-priced items. • 12% discount^ on Prestige Biscuits Collection. * Except wedding collection and vouchers. ^ Except cookie collection.	• 惠顾正价货品可享九折优惠*。 • 惠顾饼干系列可享八八折优惠^。 * 婚礼系列及礼券除外。 ^ 日本曲奇除外。
Greyhound	L2-42	10% discount* on a la carte menu. *Except public holidays, public holiday eves, Valentine's Day, Mother's Day and Father's Day.	惠顾主餐牌可享九折优惠*。 *公众假期、假期前夕、情人节、母亲节及父亲节除外。
Gyu-Kaku 牛角	LG1-29	15% discount* on enrolling for KABU PASS membership. * Electronic payment is required.	可享八五折*购买株式会社赏计划之会员卡。 *需以电子货币付款。
Häagen-Dazs	L1-16	• 15% discount* on cup creation. (original price HK\$82, discounted HK\$69.7) • 8% discount* on ice-cream cake. (regular and large size) * Only applicable to takeaway consumption.	• 惠顾甜品杯可享八五折优惠*。(原价港币82元·折扣价港币69.7元) • 惠顾雪糕蛋糕可享九二折优惠*。(标准及大装适用) *只限外卖。
KFC	L2-22	Enjoy the special price of HK\$100 for 4-piece Chicken Bucket* (B2). (original price HK\$117) (A1129) * Applicable to dine-in and takeaway orders, but not to KFC Click & Collect Orders, Self-ordering Kiosks, Home Delivery and Home Delivery Advance Order Self Pick Up. Availability may vary across stores and while stocks last. If thigh is not available, it will be changed to keel or rib; if drumstick is not available, it will be replaced by wings.	以优惠价港币100元购买4件鸡桶餐(B2)。(原价港币117元)(A1129) *适用于堂食及外卖自取·但不适用于快脆拎、自助点餐机、快脆送及快脆送门店自取。 食品供应视乎餐厅供应而定·售完即止。如上腩未能提供·则以正胸或侧胸代替；如下腩未能提供·则以鸡翼代替。
LADY M NEW YORK	UG-22	Enjoy a special price of HK\$248 for 2 sets of cakes and drinks. (HK\$68 or below per item)	以优惠价港币248元可享2人蛋糕及饮品餐。(每款不能高于港币68元)
Liu's Chong Qing Hot Pot 刘一手重庆火锅	UG-37	10% discount* on a la carte menu. *Except public holidays, public holiday eves, Valentine's Day, Mother's Day and Father's Day.	惠顾主餐牌可享九折优惠*。 *公众假期、假期前夕、情人节、母亲节及父亲节除外。
LUCULLUS 龙岛	L1-15	10% discount* upon spending of HK\$250 or above on regular-priced gift box items. *This offer is not applicable to purchase of festive items, hampers and gift vouchers. This offer is not available at LUCULLUS e-shop and any third-party delivery platforms.	惠顾任何正价礼盒满港币250元以上·可享九折优惠*。 *优惠不适用于购买节日产品、礼盒或现金礼券。 优惠不适用于龙岛网上商店及外卖速递服务。
On-Yasai 温野菜	LG1-29	15% discount* on enrolling for KABU PASS membership. * Electronic payment is required.	可享八五折*购买株式会社赏计划之会员卡。 *需以电子货币付款。
Sen-ryo 千両	L1-19A	5% discount* on dine-in consumption for Core Menu. * Valid from Monday to Friday, except public holidays. 10% service charge apply and based on the original value. Offer can be used in conjunction with sen-ryo card, sen-ryo point card and coupons, but sen-ryo points will not be awarded for the whole transaction.	惠顾堂食可享九五折优惠*。 *只适用于星期一至五·公众假期除外·另收加一服务费·以原价计算。此优惠可与千両卡及累计卡同时使用·但全单消费金额将不获千両积分。
Va Bene Italiano	L1-34	10% discount* on a la carte menu. *Except public holidays, public holiday eves, Valentine's Day, Mother's Day and Father's Day.	惠顾主餐牌可享九折优惠*。 *公众假期、假期前夕、情人节、母亲节及父亲节除外。
Venchi	LG2-66	Complimentary mini-size Gelato with purchase of HK\$1,000 or above on regular-priced items.	惠顾正价货品满港币1,000元以上可享迷你义式冰淇淋一客。
Nespresso	LG2-70	10% discount* on all regular-priced coffee machines. * Except Essenza Mini, Vertuo Pop and business solution machines.	正价咖啡机可享九折优惠*。 * Essenza Mini, Vertuo Pop 及商用咖啡机除外。

Terms and Conditions 条款及细则:

- Offers are valid from 1 September 2023 to 31 August 2024.
- The original overseas travel document must be presented at the time of purchase. Festival Walk tenants reserve the right to record all transaction details, including passport information. With proof of entry stamp or landing slip issued within the last 14 days, except HKSAR Passport and British National (Overseas) Passport.
- Offers cannot be redeemed for cash. Offers cannot be used in conjunction with other discount or promotional offers.
- Offers and Terms are subject to change or cancel without prior notice.
- In case of any disputes, the decision of Festival Walk (2011) Limited and its tenants shall be final.
- 优惠有效期自2023年9月1日至2024年8月31日。
- 购物时必须出示有效之海外旅游证件正本；又一城商户有权纪录所有事务资料·包括旅游证件资料·须附有14天内入境盖印或印发之入境标签·香港特别行政区护照及英国国民(海外)护照除外。
- 优惠不能兑换现金及不能与其他优惠及贵宾卡同时使用。
- 优惠或任何条款如有更改/取消·恕不另行通知。
- 如有任何争议·又一城(2011)有限公司及又一城商户保留一切之最终决定权。